
NADZWYCZAJNY KRAJOWY ZJAZD DELEGATÓW POLSKIEGO ZWIĄZKU 

BADMINTONA JEST JUŻ FAKTEM! 

16 lipca 2011r. w Warszawie odbyło się posiedzenie Zarządu Polskiego Związku 

Badmintona, podczas którego zdecydowano zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

PZBad. a nie Decyzji Ministra Sportu i Turystyki w formie uchwały, o terminie odbycia 

Nadzwyczajnego Krajowego Zjazdu Delegatów – 1 lub 2 października 2011 roku (w 

zależności od wolnego terminu w gmachu Polskiego Komitetu Olimpijskiego). Panu 

Prezesowi Michałowi Mirowskiemu nie wystarczyła treść uchwały Komisji Rewizyjnej, ani 

też dwie decyzje Ministra Sportu i Turystyki, więc zaprosił do współpracy firmę prawniczą, 

Bird & Bird, która zaproponowała NKZD wg następującego porządku: 

1. Weryfikacja władz PZBad. poprzez rozpatrzenie sprawozdania z działalności Zarządu i 

Komisji Rewizyjnej PZBad. 

2. Podjęcie uchwały w przedmiocie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu i Komisji 

Rewizyjnej PZBad. 

3. Omówienie trybu odwołania władz i wyboru w ich miejsce nowych władz PZBad. w 

trakcie trwania ich kadencji. 

4. Podjęcie uchwały w przedmiocie wyboru nowych władz PZBad. 

 

W takiej sytuacji podmioty (kluby sportowe oraz okręgowe związki badmintona), które 

podejmowały uchwały wnioskując o zwołanie NKZD oraz Delegaci na Walny Krajowy Zjazd 

powinni pomóc przygotować programową uchwałę (nawet bardzo szczegółową) dla nowych 

władz Związku. Nie jest obojętne, aby też przygotować całkowicie nowych i odpowiednich 

kandydatów do objęcia kluczowych stanowisk w Polskim Związku Badmintona. 

 

Każdy Zjazd Delegatów Związku podejmuje między innymi uchwały w przedmiocie 

porządku i regulaminu obrad. W tej sprawie nie koniecznie zaproponowany wyżej porządek 

przez Bird & Bird może być obligatoryjnym? Skoro tak, to wypadałoby Delegatom 

zaproponować inny, znacznie prostszy i konkretniejszy pamiętając przy tym, po co jest 

zwołany Zjazd Nadzwyczajny.  

 

Skoro byłem zwolennikiem NKZD i jestem delegatem Podlaskiego Okręgowego Związku 

Badmintona w Białymstoku, zapraszam do dyskusji na powyższe (i nie tylko) tematy. 

Najchętniej chciałbym Państwa głosy zebrać w formie listów elektronicznych, opracować w 

klika spójnych dokumentów i je przedstawić, jako alternatywę, podczas Zjazdu.  

Piszcie do mnie na adres: zs6@um.bialystok.pl Lech Szargiej.  

Możecie też korzystać ze strony internetowej www.hubal.bialystok.pl.  
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